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verzoek aan de wethouder om deze vragen te beantwoorden voor de 
raadsronde begroting 2018.  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
 
Maastricht, maandag 16 oktober 2017 
 

 
Betreft: art. 47 vragen inzake Integraal Huisvestingsplan Integrale Kindcentra Maastricht 2015-2024 
 
 
Geacht College, 
 
De gemeenteraad heeft begin 2016 gekozen om het Maastrichtse basisonderwijs toekomstbestendig te maken 
door in te zetten op Integrale Kindcentra en het daarbij behorende Integraal Huisvestingsplan (hierna IHP). De 
gemeente Maastricht investeert hierin ruim zestien miljoen euro. De investering geschied in een 1e fase, 2015-
2019, en een 2e fase, 2019-2021. Uit recente ontwikkelingen blijkt dat de vastgestelde budgetten 
ontoereikend zijn om alle projecten van het IHP te realiseren. Gevolgen als uitstel dan wel afstel liggen op de 
loer. Dit zou ongewenst zijn omdat enerzijds de investeringen uit het IHP noodzakelijk zijn en anderzijds de 
investeringen van belang zijn voor de toekomstige kwaliteit van het Maastrichtse basisonderwijs. Vandaar de 
volgende vragen: 
 

1. Wij vragen u om de stand van zaken binnen het IHP. Hierbij vragen wij in het bijzonder aandacht voor 
de actuele planning en financiën voor de realisatie van fase 1 en fase 2;  

2. Op welke manier denkt u de ontoereikende budgetten van het IHP op te lossen? En op welke termijn? 
 
Binnen fase 1 staat voor 2017/2018 onder andere de renovatie van de JF-Kennedyschool in Belfort op de rol. 
Het programma van eisen voor deze renovatie is reeds versoberd om de kosten te drukken. Zo is er onder 
andere een lift geschrapt uit de plannen. Hierdoor is het schoolgebouw ook in de toekomst (deels) slecht 
toegankelijk voor mindervaliden.  
 

3. Wij roepen u op om ervoor te zorgen dat ingrepen die de toegankelijkheid voor mindervaliden 
verbeteren niet om kostenoverwegingen uit renovatieplannen worden geschrapt.  

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Gea van Loo, raadslid 
Niels Peeters, raadslid     Michel Severijns, raadslid 
Florence van der Heijden, burgerraadslid  Paul Limpens, raadslid 
CDA Maastricht      VVD Maastricht 


